
Diplomantka se vyjádřila k oběma posudkům, zodpověděla položené dotazy, věnovala se především 

návrhům de lege ferenda a způsobu získávání obsahu e-mailových zpráv. 


